ОДГОВОРИ ВИДЕО ТЕСТ БЛОКИРАЊЕ/ПРОБИЈАЊЕ #1,  15. ЈУН 2020
	1
	Играч помоћи у одбрани је заузео почетни ППЧ и кретао се бочно и није одговоран за додир са нападачем са лоптом. ЛГ у нападу, жути #9, пробијање.


	ДА
	НЕ

	2
	Играч помоћи је заузео правилан ППЧ у последњем тренутку и није одговоран за додир. Игра са лоптом се пробијао у торзо противника гурајући га лактом из вертикалног положаја чинећи да он пада рукама у напред  и начини ЛГ  у АШ.  Пробијање играча са лоптом је прва недозвољена акција и треба да буде досуђена. 


	ДА
	НЕ

	3
	Играч одбране није заузео почетни ППЧ, није се кретао бочно, већ у правцу играча са лоптом и одговоран је за додир. Исправна одлука судије, ЛГ у одбрани. 


	ДА
	НЕ

	4
	Играч са лоптом се пробија у торзо противника, исправна одлука судије, ЛГ у нападу.


	ДА
	НЕ

	5
	Играч одбране је заузео почетни ППЧ и кретао се бочно, међутим у моменту када се играч са лоптом одразио, играч одбране наставља да се креће испод противника који је у ваздуху и одговоран је за додир којим је довео противника у подређен положај.


	ДА
	НЕ

	6
	Играч одбране, бели #13 није заузео на време почетни ППЧ и одговоран је за додир са играчем који има лопту. Додир није довео нападача у подређен положај, исправа одлука судија да не досуде ништа. 


	ДА
	НЕ

	7
	Играч у АШ након што је избацио лопту се пробија у торзо противника. Играч одбране није начинио ништа недозвољено према одредбама ПИ. Судије у оваквим ситуацијама треба да користе принцип ИСТ „суди одбрану“ и досуде ЛГ у нападу – пробијање без лопте.

 
	ДА
	НЕ

	8
	Након што је заузела почетан ППЧ играчица одбране се креће ка противнику са лоптом и чини недозвољен додир на противнику који је у АШ. ЛГ у одбрани – блокирање треба да буде досуђена. 
	ДА
	НЕ

	9
	Играч са лоптом се пробија у играча одбране и ствара додатни простор за себе. Одбрамбени играч је био у почетном ППЧ, не креће се у правцу противника и не сноси одговорност за додир. Исправна одлука ЛГ у нападу пробијање са лоптом.


	ДА
	НЕ

	10
	Црни #4 води лопту ка кошу и започиње АШ. Након што је избацио лопту долази до додира са играчем помоћи. Судија досуђује ЛГ у одбрани, блокирање. Исправна одлука. 


	ДА
	НЕ




